
اخبارخبر كوتاه
آماده باش یحیی

منتظر اخبار خوب باشید

و دوباره تلویزیون

با  یحیی گل محمدی در اولین گفتگوی خود 
فصل  برای  تیمش  آماده سازی  شروع  در  رسانه ها 
جدید یک وعده بزرگ به هواداران پرسپولیس داد. 
طولانی  گفتگوی  حاشیه  در  پرسپولیس  سرمربی 
حول  آن  بیشتر  که  رسانه  اصحاب  با  خود  مدت 
نفرات  جذب  و  انتقالات  و  نقل  به  مربوط  موضوع 
مالی  مشکلات  به  نسبت  گلایه  و  تیم  این  جدید 
و  جذب  برای  تیم ها  دیگر  با  رقابت  در  ناتوانی  و 
حفظ بازیکن بود، در نهایت وعده یک اتفاق خوب 

را نیز داد.
گل محمدی در این باره گفت: مشکلات زیادی 
داشتیم و شرایط برای جذب بازیکن شاید آنطور که 
پیش بینی می کردیم پیش نرفت. اگر پول داشتیم 
شاید احمد )نوراللهی( می ماند. اگر به لیست مدنظر 
من باشد که دوست دارم تمام بازیکنان تیم ملی را 
و  نباشند  نگران  هواداران  حال  این  با  کنم!  جذب 
امشب منتظر یک خبر خوب باشند. دو سه ساعت 

دیگر صبر کنید.
باید دید منظور یحیی گل محمدی که پیش 
اصحاب  با  گفتگو  و  تمرین  زمین  در  حضور  از 
آن  و  شد  حاضر  سایرین  از  دیرتر  دقایقی  رسانه 
مدیرعامل  سمیعی  جعفر  با  تلفنی  گفتگوی  به  را 
سرمربی  و  چیست  دانست،  مرتبط  باشگاه  این 
به  را  کننده ای  خوشحال  اتفاق  چه  پرسپولیس 

هواداران این تیم وعده داده است.
پنجمین قهرمانی کار بزرگی بود

شروع  درخصوص  پرسپولیس  سرمربی 
دیدار  و  جدید  فصل  برای  پرسپولیس  تمرینات 
مصاحبه  نخستین  این  گفت:  آسیا  قهرمانان  لیگ 
که  قهرمانی  است.  برتر  لیگ  قهرمانی  از  بعد  من 
ها،  بچه  حمایت  با  آمد.  دست  به  سخت  خیلی 
تیم  کنار  که  کسانی  همه  و  مدیریت  هواداران، 
زحمت کشیدند. با تلاش زیاد و همت بالا توانستیم 
هدیه خوبی به هواداران بدهیم و پنجمین قهرمانی 
پیاپی را جشن بگیریم. واقعا کار خیلی بزرگی بود.

الان داغیم حالیمان نیست!
سرمربی پرسپولیس ادامه داد: به قول یکی از 
ولی  نیست  حالیمان  و  گرمیم  الان  شاید  ها،  بچه 
بعدا می فهمیم چه کار بزرگ و ارزشمندی انجام 
تبریک  هواداران  همه  به  قلبمان  صمیم  از  دادیم. 
می گوییم. برای این قهرمانی خیلی زحمت کشیده 
شد، خون ریخته شد، آسیب دیدگی داشتیم ولی با 
عشق و علاقه ای که بازیکنان به پرسپولیس و رنگ 
خلق  را  خوبی  خیلی  حماسه  یک  داشتند،  قرمز 

کردند. از تمام بچه ها تشکر می کنم.
از لحاظ ذهنی،  او گفت: نشان دادند که هم 
هم شخصیتی و هم فنی بازیکنان بزرگی هستند. 
با تمام کمبودها و مشکلاتی که داشتیم، مقابل تیم 
هایی که هزینه زیادی کرده بودند و تا بن دندان 
همت  و  خدا  لطف  با  بودند،  مسلح  قهرمانی  برای 
همه کسانی که زحمت کشیدند خصوصا بازیکنان 

توانستیم قهرمان شویم.
تکلیف امید و کمال فردا روشن می شود

گفت:  هایش  صحبت  ادامه  در  محمدی  گل 
جدید  فصل  تمرینات  مرداد  پنجم  و  بیست  از 
بازیکن   6  ،5 ایم.  کرده  شروع  ناقص  شکل  به  را 
وحید  تنها  که  بود  رسیده  پایان  به  قراردادشان 
امیری و مهدی شیری تمدید کردند. احمد نوراللهی 
که برایش آرزوی موفقیت می کنیم، از ما جدا شد. 
امید عالیشاه و کمال کامیابی نیا باقی مانده اند که 

فکر کنم تکلیفشان تا فردا مشخص شود.
خرید بازیکن سخت تر از همیشه

کار خیلی سختی را در پیش داریم با توجه به 
این که تیم استقلال تاجیکستان در کوران مسابقات 
لیگ خودشان است و بازی هایشان را پشت سر هم 
انجام می دهند. ما متاسفانه هنوز نتوانستیم تیم مان 
و  دارید  زیادی  سوالات  می دانم  و  کنیم  کامل  را 
ورودی های  و  احمد  به  راجع  می خواهید  می دانم 
جدید بپرسید ولی این را کلی بگویم که ما مشکلات 
و  ماست  تیم  گریبان گیر  متاسفانه  که  داریم  مالی 
باتوجه به شکایت هایی که داشتیم و مشکلاتی که 
بازیکن  باید  که  طور  آن  نتوانستیم  داشت  وجود 

بگیریم؛ با توجه به مبالغ بالایشان خرید بازیکنان 
بسیار سخت شده و این تیمی که الان داریم تیم 
گذشته  سال  بچه های  بتوانیم  باید  و  است  خوبی 
را حفظ کنیم و برای آن هایی که رفتند جایگزین 
پیدا کنیم. بیشتر مشکلاتی که ما داریم منشا آن 
وجود  باشگاه  در  که  است  بحرانی  و  خراب  مالی 
گفتند  مصاحبه شان  در  سمیعی  آقای  خود  دارد. 
که امسال مشکلاتی که وجود دارد در بیست سال 
اخیر بی سابقه بوده و واقعا هم همین طور است؛ 
با سختی زیاد کار می کنیم و امیدواریم بتوانیم در 

نهایت برای هواداران مان شادی بیاوریم.
بچه ها شایسته رفتار مالی بهترند

او در خصوص تسویه نشدن قرارداد فصل قبل 
گفت: همه این مشکلات وجود دارد و صحبت هایی 
هم که شده از سوی مدیریت این بوده که تا یک 
ماه آینده با بچه ها تسویه کنند و در هر صورت این 
بازیکنان هرچه در توان داشتند برای باشگاه و تیم 
بودند ولی  بهتر  انجام دادند و شایسته رفتار مالی 
امیدوارم یک روزی این مشکلات برطرف شود ولی 

زمان بر است.
هشت اسم به باشگاه داده ام

باشگاه  این  پیرامون  اسامی  مورد  در  یحیی 
برای جذب گفت: راجع به اسامی زیاد نمی خواهم 
صحبت کنم و یک لیست هشت نه نفره به باشگاه 
دادم و دو نفر جذب شدند و برای بقیه هم داریم 
صحبت می کنیم و گرفتن بازیکن هم سخت شده 
و تلاش می کنیم جایگزین های خوبی بگیریم و تیم 
خوبی ببندیم. تا فردا فکر می کنم اتفاقات خوبی هم 
می افتد و این قول را به هواداران می توانیم بدهیم. 
برای  را  ما  مالی دست  بحث  ولی  نگرانیم  ما  همه 
قرارداد خوب با بازیکنان خوب بسته ولی مطمئن 

باشید یک تیم خوب را جمع می کنیم.
اگر پول داشتیم نوراللهی می ماند

آسیا  در  که  تیم هایی  همه  داد:  ادامه  او 
هستند تقویت می کنند و من نمی خواهم زیاد از 
گریبان  این  ولی  کنم  مالی صحبت  بحران  کلمه 
را  رفتند  که  بازیکنانی  همه  است.  ما  تیم  گیر 
داریم؛  نگه شان  خوب  پیشنهاد  با  می توانستیم 
تیم  ثابت  های  مهره  از  تا  دو  و  نتوانستیم  ولی 
زادگان،  کنعانی  آقای  دادیم؛  دست  از  را  ملی 
مهره  هم  شهریار  طرف  آن  از  و  نوراللهی  آقای 
روی دست  نمی توانیم دست  ولی  بود  ما  کلیدی 
که  برویم  بازیکنانی  سراغ  مجبوریم  و  بگذاریم 
کم نام و نشان تر هستند ولی همین ستاره هایی 
را  شهرت  این  روزی  یک  هم  شدند  جدا  که 
بیشتر  و  کنیم  اطمینان  آن ها  به  باید  و  نداشتند 
اگر می خواهیم روی  بکشیم.  کار کنیم و زحمت 
می خواهد  پول  بگذاریم  دست  کلیدی  مهره های 
و ماهم نداریم. ما اگر پول داشتیم احمد می ماند 
تسویه  داد  انجام  می شد  که  کاری  حداقل  و 
می شود  طور  این  اگر  بود.  بازیکنان  با  کردن 
من  و  داشت  دوست  را  تیم  او  و  می ماند  احمد 
هم دوست داشتم بماند ولی این وضعیتی که در 

باشگاه وجود دارد فشار می آورد.
دعای ما پشت سر نوراللهی است

احمد  جدایی  درباره  پرسپولیس  سرمربی 
که  است  بازیکن  این حق  داد:  پاسخ  نیز  نوراللهی 
برای آینده و تیم بعدی اش تصمیم بگیرد. احمد 
نوراللهی نیز با توجه به عملکرد خوبی که در این 
چند سال داشت، حقش بود که به آینده اش فکر 
کند که لژیونر شود و از لحاظ مالی مشکلی نداشته 
باشد. هیچ وقت نمی توانیم از احمد خرده بگیریم و 
بگوییم او چرا این کار را کرد. نوراللهی یک بازیکن 
آرزوی  برایش  گرفت.  را  تصمیمش  و  بود  آزاد 
سرش  پشت  هم  ما  دعای  و  کنیم  می  موفقیت 
است.  کشیده  تیم  این  برای  زیادی  زحمت  است. 
باید دنبال جایگزین باشیم و نفراتی که جذب می 
شوند، همان راه را ادامه داده و همان کار را انجام 

دهند.
خارجی ها تن و بدنمان را می لرزانند

تیم  این  اگر  اینکه  درخصوص  محمدی  گل 
مشکل مالی نداشته باشد، به دنبال جذب بازیکن 
بازیکن و  اسم  پاسخ داد: کلا  نه  یا  خارجی هست 
لرزد  بدنمان می  و  آید، تن  مربی خارجی که می 
که  وضعیتی  همین  افتیم.  می  ها  بدهی  یاد  به  و 
است  اتفاقاتی  همان  بخاطر  هستیم  درگیرش  ما 
که افتاده است. البته منظور من برانکو یا کالدرون 
نیست. به صورت کلی این را می گویم. همه ما می 
دانیم که )برانکو( چقدر اینجا زحمت کشید و چه 
کسب  باشگاه  این  برای  خوبی  های  جام  و  روزها 
بخاطر  شود،  می  که  ها  خارجی  بحث  کلا  کرد. 
ها  خارجی  بابت  شده  انباشته  های  بدهی  همین 
برای خود من ترسناک است. هنوز که چیزی اعلام 
با  شود،  چنین  هم  اگر  کنم  می  فکر  و  اند  نکرده 
شرایط خاصی است مانند اینکه نباید پرونده بازی 
)در فیفا( باشد که متأسفانه تیم ما پرونده باز دارد 
ضمن اینکه شرایط مالی ما نیز اجازه نمی دهد که 

بخواهیم به بازیکن خارجی فکر کنیم.
تیم حکومتی باید پول داشته باشد

آنها تیم  به  اینکه  سرمربی پرسپولیس درباره 
حکومتی گفته می شود ولی تیم های صنعتی می 
پاسخ  کنند  هوایی  را  سرخپوشان  بازیکنان  توانند 
داد: خودتان خیلی خوب توضیح دادید. تیمی که 
باید پول داشته باشد. وقتی که ما  حکومتی است 
پول نداریم، قطعا حکومتی هم نیستیم. ولی از این 
بابت خوشحالم که تیم ها راجع به ما اینگونه فکر 
می کنند. چون بهانه و دستاویزی برای کم کاری 
خودشان می شود. تا زمانی که رقبایمان بخواهند 
اینگونه فکر کنند، من خودم از این نوع دیدگاهشان 
استقبال می کنم. چون این باعث می شود ما دوباره 

قهرمان شویم.
لیست دومم شفاهی است

او در مورد اینکه بازیکنان مد نظر او بر اساس 
در  داد:  پاسخ  خیر،  یا  اند  شده  اول جذب  لیست 
لژیونر بودند و هم  بازیکنان  لیست مد نظر ما هم 
حاضر  حال  در  لیست،  این  از  داخلی.  بازیکنان 

چنانچه  کنیم.  جذب  را  بازیکن   2 ایم  توانسته 
نتوانیم براساس لیست اول بازیکنان مدنظر را جذب 
درباره  و  شد  خواهد  ارائه  نیز  دومی  لیست  کنیم، 
آن صحبت می کنیم. ممکن است این لیست دوم 
کتبی نباشد ولی شفاها درباره آن صحبت خواهیم 

کرد.
قهرمانی در خون بچه های ماست

وی درباره اینکه با توجه به گفته های بعضی 
از مدیران باشگاه )شکوری( در برنامه های ورزشی 
که آنها به دنبال قهرمانی ششم هستند، آیا با توجه 
یا  است  ممکن  امر  این  باشگاه  مالی  مشکلات  به 
نه، گفت: آقای شکوری نفسشان از جای گرم بلند 
می شود )با خنده(. ما همیشه برای بهترین ها می 
کنید،  می  کار  پرسپولیس  در  که  زمانی  جنگیم. 
برای  و  کنید  فراموش  باید  را  کمبودها  همیشه 
کسب افتخار بجنگید. این کاری است که بازیکنان 
و  آرمانگرا  همیشه  باید  اینجا  دهند.  انجام  بلدند 
ایده آل گرا باشیم. راه دیگری نداریم. همیشه باید 
انجام  باید  را  کار  این  فکر کنیم.  قهرمان شدن  به 
دهیم و این در خون پرسپولیس و بچه هاست. هر 
چقدر هم بحران مالی وجود داشته باشد، ما این را 
اول شدن  و  قهرمانی  برای  باید  ایم که  یاد گرفته 

بجنگیم.
اینجا می آیید عاشق پرسپولیس باشید

برخی  شود  می  گفته  اینکه  درخصوص  او 
پرسپولیس  خرید  لیست  در  استقلال  بازیکنان  از 
هستند پاسخ داد: فصل نقل و انتقالات، یک دوران 
خیلی سخت برای مربیان است. همیشه هم در این 
دوران حرف و حدیث، نقل قول و گمانه زنی زیاد 
است. نمی توانیم به همه این تفکرات و سوالاتی که 
در ذهن هر کسی وجود دارد، پاسخ دهیم. خیلی 
پیراهن  عشق  به  آیند،  می  اینجا  که  بازیکنانی  از 
بازی  تیم  این  در  دارند  قصد  و  است  پرسپولیس 
می شوند،  که جذب  بازیکنانی  نکنید  کنند. شک 
پرسپولیس هستند.  تیم  و  پیراهن  عاشق  ابتدا  در 
آنها در بحث های مالی کوتاه آمدند و از آنها تشکر 

می کنیم.
90 میلیارد درآمد ساخته ایم

گل محمدی درباره اینکه دلیل این بحران مالی 
که از زمان مدیران قبلی پابرجا بوده چیست، پاسخ 
داد: نباید برای پرسپولیس این اتفاقات رخ بدهد. در 
چند سال اخیر ما دو بار فینال آسیا را تجربه کرده 
و  میلیون   3 به  نزدیک  ما  خود  گذشته  سال  ایم. 
200 هزار دلار درآمدزایی کردیم. رقمی که نزدیک 
به 90 میلیارد تومان است. سالی هم که برانکو تیم 
را به فینال برد، همین اتفاق افتاد. با توجه به برند 
بزرگی که این باشگاه دارد، نباید این اتفاقات رخ بدهد. 
پرسپولیس در آسیا و جهان برند بزرگی است و قطعا 
ایده های خوب اقتصادی وجود نداشته و درآمدزایی ما 
به مشکل خورده ضمن اینکه قراردادهای سنگینی که 
با خارجی ها بسته اند و نتوانسته اند پرداخت کنند و 
شکایاتی که شده، همه این مشکلات روی هم تلنبار 

شده و این مشکلات را برای ما به وجود آورده است.

فوتبال ایران این روزها در آستانه سپری کردن چالشی مهم است 
می کند.  ایفا  مهمی  نقش  آن  در  تلویزیون  ناخواسته  یا  خواسته  که 
ماجرا مربوط به میزبانی تیم ملی ایران در ادامه رقابت های انتخابی 
جام جهانی است که به ظاهر با ممانعت جدی از سوی کنفدراسیون 
مسئولان  ادعای  طبق  است.  شده  مواجه   ،AFC آسیا،  فوتبال 
داده  هشدار  آسیا  فوتبال  کنفدراسیون  ایران،  فوتبال  فدراسیون 
به  را  تلویزیونی  پخش  حق  بابت  بدهی اش  صداوسیما  که  زمانی  تا 
تیم های  دیگر  از  میزبانی  برای  شانسی  ایران  نکند،  پرداخت   AFC
گروه، در مسیر انتخابی جام جهانی 2022 قطر نخواهد داشت. این 
ایران  فوتبال  فدراسیون  مسئولان  سوی  از  شرایطی  در  تازه  هشدار 
عنوان شده که پیش از این هم تیم های باشگاهی ایرانی حق میزبانی 
نداشتند و بازی هایشان به کشور ثالث برده می شد. از طرفی، از زمان 
حق  که  کمپانی ای  و  داد  رخ  تازه تری  اتفاق  کرونا  ویروس  شیوع 
نامه ای  بازی های لیگ قهرمانان آسیا را در اختیار داشت، در  پخش 
به صداوسیمای ایران رسما اعلام کرد سیگنال زنده به تلویزیون ایران 
تحریم های  دلیل  به  موضوع  این  شد  عنوان  زمان  آن  اما  نمی دهد؛ 
اعمال شده درخصوص ایران است و حرفی از بدهی های تلویزیون ایران 

به کنفدراسیون فوتبال آسیا به میان نیامده بود.
شایعه مطرح شده درست است؟

موضوعی که در این بین تبدیل به سؤال بزرگی شده، این است 
آیا  در  واقع  خیر؟  یا  است  درست  مطرح شده  ادعای  اصولا  آیا  که 
ایران گفته اگر  واقعا کنفدراسیون فوتبال آسیا به فدراسیون فوتبال 
تلویزیون بدهی اش را نپردازد، به ایران میزبانی نخواهد داد؟ مسئولان 
ایمیلی  و  دارد  امری صحت  فوتبال مدعی هستند چنین  فدراسیون 
اگر چنین  نظر می رسد  به  باوجود این   کرده اند.  دریافت  درهمین باره 
چیزی هم صحت داشته، دادن یا ندادن میزبانی به یک کشور به حق 
پخش ارتباط مستقیمی نداشته باشد. یکی از مسئولان ورزش ایران 
که پیش تر در امور پخش بین الملل فعالیت داشته و اصرار دارد که 
نامی از او برده نشود، می گوید: » دادن یا ندادن میزبانی به یک کشور 
مربوط  مورد  این  چون  است،  بی ربطی  موضوع  پخش  حق  دلیل  به 
مسئولان  با  مستقیم  آنها  خود  و  است   AFC مارکتینگ  بخش  به 
فدراسیون  اصلا  مورد  این  در  ارتباط هستند.  در  ایران  صداوسیمای 
فوتبال دخیل نیست که بخواهد بابتش جریمه ای بپردازد. البته شاید 
از  ایران دولتی است،  تلویزیون در  این موضوع که  به  با علم   AFC
یا  آنها  برسد. در  واقع  به هدفش  بتواند  استفاده کرده که  این حربه 

یا  آورده اند  گیر  مبتدی  را  ایران  فوتبال  فدراسیون  کنونی  مسئولان 
دنبال بهانه ای برای ندادن میزبانی به ایران می گردند«. او همچنین از 
عدد و رقم بدهی سنگین صداوسیما به AFC که این روزها عنوان 
می شود، به عنوان عدد کاذب نام می برد و می گوید: »واقعیت این است 
که تلویزیون در این زمینه مقصر است، چون تحرکات صداوسیما در 
حق  که  را  کمپانی هایی  بازی ها،  از  بسیاری  غیرقانونی  پخش کردن 
کمپانی های  می کند.  عصبانی  حسابی  خریده اند،  را  بازی ها  پخش 
سابق از جمله لاگاردر و WSG بارها به صداوسیما بابت پخش کردن 
غیرقانونی بازی ها هشدار داده بودند ولی صداوسیما هربار کار خودش 
بازی  به  مربوط  در این بین  اختلاف نظر  جدی ترین  می دهد.  انجام  را 
هشدار  تلویزیون  به  که  بود  گوام  با  ایران  ملی  تیم  پیش  چندسال 
نمی دهند.  را  مسابقه  پخش  اجازه  ندهد،  را  پخش  حق  اگر  دادند 
ولی  نمی شد   باورش  که کسی  بود  درشت  آن قدر  عدد  آن  زمان  آن 
همه می دانستند رقم مطرح شده بیشتر به دلیل لج بازی بوده و رقم 
واقعی نیست. این موضوع درباره این روزها هم صدق می کند و عدد 
 AFC مسئولان  چه  حالا  نیستند«.  واقعی  مطرح شده  رقم های  و 
فدراسیون نشین ها را مبتدی گیر آورده باشند، چه دنبال بهانه باشند، 
فعلا مسئله حق پخش را مطرح کرده اند تا سنگی بزرگ تر پیش پای 

میزبانی ایران در ادامه رقابت های جام جهانی بگذارند.
بدهی هست ولی مانعی نیست

با وجود بی ربط بودن درخواست میزبانی به ماجرای بدهی تلویزیون 
ایران، یکی از صداوسیمایی ها به طور ضمنی چنین موضوعی را تأیید 
»فقط  می گوید:  شود،  مطرح  نامش  نمی خواهد  که  هم  او  می کند. 
می توانم یک  چیز را به شما بگویم: اینکه صداوسیما به کنفدراسیون 
ولی همچنین می خواهم  است  بله، درست  دارد،  بدهی  آسیا  فوتبال 
بگویم این بدهی مانعی برای پیشرفت در کار نیست. ما بدهی داریم 
ولی این بدهی مانع بزرگی برای گرفتن میزبانی نخواهد بود«. او از 
گفتن رقم دقیق این بدهی طفره می رود و جمله قبلی اش را دوباره 
تکرار می کند. با این حال، به یک نکته درباره اینکه چرا کنفدراسیون 
فوتبال آسیا موضوع حق پخشی را که مربوط به تلویزیون است، به 
موضوع مهمی مثل میزبانی گره می زند و پای فدراسیونی را به میان 
می کشد که اصولا نقشی در این بین نداشت، مطرح می کند: »وقتی 
در  دارید،  که  برنده ای  برگ  هر  از  می شوید،  مذاکره  یک  وارد  شما 
مذاکرات استفاده می کنید. طبیعی است که AFC هم از این موضوع 
برای رسیدن به خواسته هایش استفاده کند«. حالا با این صحبت ها 

مشخصا می توان به نقش تلویزیون در داستان میزبانی ایران اشاره کرد 
و مطمئن شد که بدهی های قبلی که حاصل نپرداختن حق پخش از 
سوی تلویزیون ایران بوده، روی سرنوشت میزبانی تیم ملی ایران در 
البته که این مورد تنها تأثیر  مسیر جام جهانی تأثیر گذاشته است. 
منفی تلویزیون بر فوتبال ایران نبوده و نیست چون الان سال هاست 
فوتبال ایران به دلیل نگرفتن حق پخش بازی های لیگ، با صداوسیما 
چالش دارد؛ چالشی که با توجه به قدرت صداوسیما به نظر می رسد 
تبدیل به موضوعی فرسایشی شده و دیگر امیدی به گرفتن حق پخش 

به معنای واقعی اش برای فوتبال نیست.
آیا AFC دنبال بهانه است؟

درست است که AFC این روزها بدهی تلویزیون را بهانه کرده 
تا به ایران میزبانی ندهد ولی به نظر می رسد حتی اگر تلویزیون هم 
بمانند؛  باقی  قبلی سر جای خود  بهانه های  باز  بپردازد،  را  بدهی اش 
کنفدراسیون فوتبال آسیا ابتدا به دلیل بالارفتن عده ای از دیوار سفارت 
عربستان در تهران، بازی نمایندگان ایران و عربستان را به کشور ثالث 
سپرد و بعد هم به دلیل ساقط کردن هواپیمای اوکراینی، کلا میزبانی 
هم  بعدها  گرفت.  لازم  امنیت  نبودن  ادعای  با  ایرانی  تیم های  از  را 
موضوع مهار ویروس کرونا مطرح و عنوان شد ایران عملکرد مناسبی 
نداشته و شانسی برای میزبانی متمرکز نخواهد داشت. بعد از آن هم 
مسئله VAR عنوان شد و حالا هم که داستان حق پخش بازی ها و 
بدهی تلویزیون مطرح شده است. البته که مسئولان فدراسیون فوتبال 
ایران می گویند بقیه موارد حل شده است و اگر تلویزیون بدهی اش را 

بپردازد، ایران مشکلی برای میزبانی نخواهد داشت.

برای جایگزین کردن این بازیکنان باید 30 
میلیارد هزینه کنیم

آخرین مصاحبه نکونام درباره وضعیت 
باشگاه فولاد

خود  گفت وگوی  تازه ترین  در  نکونام  جواد 
درباره وضعیتش در فصل آینده، شرایط فولاد و 

جدا شدن چندین ستاره این تیم صحبت کرد:
اعتبار فولاد

به  می کنم،  تشکر  فولاد  هواداران  از  ابتدا 
خاطر مهر و محبتی که داشتند. ما در فولاد مثل 
سرباز بودیم و از روز اول گفتم باید به خاطر این 
را کنیم. خوشحالم در  نهایت تلاش خود  مردم 
سال اول موفق شدیم کسب سهمیه کنیم و در 
رسیدیم.  جام حذفی  قهرمانی  به  هم  دوم  سال 
پشت این ویترین زیبا، تلاش های زیادی نهفته 
بود. اینجا باید یک بار دیگر از تک تک بازیکنانم 
و  باشگاه  مسئولان  از  همینطور  کنم.  تشکر 
نبود  ممکن  تیمی  کار  بدون  فنی.  کادر  اعضای 
ما به موفقیت برسیم. حالا فولاد دوباره اعتبار و 
قدرت بالایی به دست آورده و امیدوارم قدر این 

سرمایه دانسته شود.
بعضی از اصلی ترین مهره های خود را به 

راحتی از دست دادیم
به نظر من فولاد و به طور کلی خوزستان 
هستند.  فوتبال  در  ویژه  به  مهمی  سرمایه های 
خوشحالم که امروز اکثر باشگاههای مطرح لیگ 
هستند؛  فولاد  بازیکنان  جذب  دنبال  به  برتر 
کمترین  با  گذشته  سال  دو  در  که  بازیکنانی 
این نشان دهنده  بازی کردند.  قرارداد در فولاد 
که  کردیم  درست  فولادی  ماست.  تیم  اعتبار 
تک  تک  بود.  تیم  یک  بلکه  نداشت،  ستاره 
کار  فوق العاده  تیمی  مجموعه  این  در  بازیکنان 
پوش  ملی  چند  می تواند  حالا  همین  کردند. 
در  فولاد  که  بود  سال  چندین  باشد.  داشته 
کارم  شروع  همان  از  نداشت.  بازیکن  ملی  تیم 
در فولاد گفتم چرا نباید این باشگاه ملی پوش 
داشته باشد و امروز خوشحالم بعد از دو سال کار، 
به بیشتر اهدافی که داشتیم رسیدیم. فولاد باید 
اینکار  برای  برود.  پیش  را  درست  مسیر  همین 
باید برنامه ریزی درست داشته باشیم. باید هزینه 
باشد،  مدعیان  بین  خواهد  می  فولاد  اگر  شود. 

نباید از قافله عقب بیفتد.
مراقب باشید

ما در دو سال گذشته با کمبودهای زیادی 
که  بردیم  جلو  را  کار  بازیکنانی  با  بودیم.  روبرو 
زیادی  مربیان  خرید  لیست  در  حالا  خوشحالم 
که  کرد  فراموش  را  این  نباید  ولی  هستند. 
هستند.  باشگاه  این  سرمایه های  فولاد  بازیکنان 
نگرفت.  صورت  خوبی  اقدامات  بعضا  متاسفانه 
دست  از  راحتی  به  را  اصلی  بازیکنان  از  بعضی 
مسئولان  نیست.  خوبی  اتفاق  این  داده ایم. 
از  سرمایه هایمان  تا  باشند  مراقب  باید  فولاد 
نتیجه سرمایه گذاری  بازیکنان  این  نروند.  دست 
مجموعه بزرگ فولاد است و باید از این سرمایه ها 
بهتر مراقبت می شد. ما سال گذشته با تلاش و 
کوشش زیاد، اختلاف خود را با بعضی تیم های 
سایه  رقابت  تیمهایی  با  کردیم.  کمتر  ثروتمند 
نداشتند.  محدودیتی  هیچ  که  داشتیم  سایه  به 
باشگاه  به جرات می گویم کادر فنی، مسئولان 
تا در شرایط  را گذاشتند  بازیکنان جان خود  و 
عقب  خوب  متمول  رقبای  از  تیم  اهواز  خاص 
نیفتد. متاسفانه امسال هم شرایط پیچیده شده 
جدا  الان  تا  که  بازیکنانی  حداقل  امیدوارم  و 
بازیکن  چند  حالا  همین  شوند.  حفظ  نشده اند 
رقم  اند.  کرده  دریافت  خوبی  پیشنهادات  دیگر 
های پیشنهادی هم بالاست. مردم اهواز به فولاد 
از موفقیت های دو  بعد  انتظارشان  و  دارند  امید 
رفته  بالا  آسیا  به  پیاپی  صعود  دو  و  اخیر  سال 
حضور  هم  قهرمانان  لیگ  در  امسال  تیم  است. 
خواهد داشت. فولاد با حفظ سرمایه های خود، 
که  کند  جذب  هم  جدیدی  بازیکنان  دارد  نیاز 

خواسته های طرفداران را برآورده کنند. 
پیشنهادهای 10 تا 15 میلیاردی

که  فرسایی  طاقت  و  سخت  فصل  از  بعد 
پیگیر  ولی  رفتم  تعطیلات  به  روز  چند  داشتم، 
وضعیت تیم بودم. با مسئولان تیم هم در ارتباط 
جدید  مدیرعامل  گرشاسبی  آقای  با  داشتم. 
باشگاه هم جلسه ای برگزار کردیم. حرف هایمان 
را زدیم. فکر می کنم در یکی دو روز آینده تکلیف 
برای آینده مشخص شود. به آقای گرشاسبی هم 
باید  نیفتیم،  رقبا عقب  از  اگر می خواهیم  گفتم 
هم پای دیگر باشگاهها پیش برویم. نباید فرصت 
را از دست داد. ما در همین دو سه روز بازیکنانی 
از دست دادیم که حالا باید برای جایگزین کردن 
تازه  کنیم،  هزینه  تومان  میلیارد   30  ،20 آنها 
خوب  که  بیاید  گیر  بازیکنی  بازار  این  در  اگر 
باشد و خواسته های فولاد را برآورده کند. همین 
بازیکنان  دیگر  به  زیادی  پیشنهادات  هم  حالا 
سخت  را  کار  که  اند  گفته  هایی  رقم  شده.  ما 
تومان.  میلیارد   15 تا  میلیارد   10 از  کند.  می 
نباید  باشگاه  نباشد،  باشد چه  ما  فنی  کادر  چه 
که  همانطور  بدهند.  را  بازیکنان  جدایی  اجازه 
گفتم اینها سرمایه های فولاد هستند. برای آنها 
زمان و هزینه صرف شده تا نام شان مطرح شود. 
تا سال گذشته کمتر  داریم که شاید  بازیکنانی 
کسی آنها را می شناخت ولی با عملکرد خوبی 
باشگاههای  داشتند حالا  تیمی  در مجموعه  که 

مطرح به دنبال شان هستند.

پس از ورود یحیی به پروژه جذب؛
جانشین نورالهی به یک قدمی 

پرسپولیس رسید
فنی  کادر  با  گفتگو  از  پس  اسدی  رضا 
این  با  قرارداد  دوساله  امضای  آماده  پرسپولیس 

باشگاه شد.
»سنت  گذشته  فصل  هافبک  اسدی  رضا 
با  فراوان  قوس  و  کش  از  پس  اتریش  بولتن« 
باشگاه پرسپولیس برای امضای قرارداد دو ساله 

به توافق رسید.
با  ابتدا  در  است   13۷۴ متولد  که  اسدی 
به  پرسپولیس  باشگاه  مدیرعامل  سمیعی  جعفر 
ماجرا  وارد  یحیی گل محمدی  تا  نرسید  توافق 
شده و با او که توانایی حضور در دفاع و هافبک ها 

را دارد به توافق برسد.

عبور از روزهای سخت با فرمول قدیمی؟
پرسپولیس در انتظار هنرمندی یحیی 

گل محمدی
یحیی گل محمدی روز شنبه در بخشی از 
مصاحبه خود با رسانه ها گفت: نمی توانیم دست 
روی دست بگذاریم و مجبوریم سراغ بازیکنانی 
برویم که کم نام و نشان تر هستند ولی همین 
این  روزی  یک  هم  شدند  جدا  که  ستاره هایی 
اطمینان  آن ها  به  باید  و  نداشتند  را  شهرت 
اگر  بکشیم.  زحمت  و  کنیم  کار  بیشتر  و  کنیم 
می خواهیم روی مهره های کلیدی دست بگذاریم 
پول می خواهد و ماهم نداریم. ما اگر پول داشتیم 

احمد می ماند.
نسبتا  مصاحبه  بخش  مهمترین  این  شاید 
به نقش  او  بود. جایی که  طولانی گل محمدی 
اشاره  بازیکن  فنی  سطح  ارتقای  در  سرمربی 
می کند. اینکه لزوما نام و نشان بیشتر به معنای 
بهتر بودن نیست و یک مربی خوب باید بتواند از 

بازیکن کم نام و نشانش ستاره بسازد.
گل محمدی فصل قبل نشان داد که قادر 
است ورژن های ارتقایافته ای از بازیکنان خود را 
مهدی  و  نوراللهی  احمد  عالیشاه،  امید  کند.  رو 
عبدی مثال بارز این مدعا هستند. حتی بازیکنی 
نظر  زیر  نیز  سال سیدجلال حسینی  و  به سن 
یحیی و حمید مطهری قابلیت بازیسازی بیشتر 
نظر  زیر  نوراللهی  کرد.  اضافه  بازی اش  به  را 
به  نسبت  حتی  توجهی  قابل  پیشرفت  یحیی 
دوران برانکو کرد و قابلیت های جدیدی از سبک 
بازی اش رو شد و نقش یک لیبروی سنتی را به 
خوبی در پرسپولیسی که یک نیم فصل با کمبود 
مهاجم کلاسیک دست و پنجه نرم می کرد را ایفا 
نمود. یا عالیشاه از یک بازیکن لب خط تا نقش 
یک پلی میکر هم پیش رفت و به خوبی ارتباط 

بین خط میانی و حمله را برقرار کرد.
لیگ برتر ایران تقریبا هر سال ستاره هایش 
را در حراجی آخر فصل به تیم های عربی بذل و 
بخشش می کند و بقیه بازیکنان از نظر استعداد 
فاصله زیادی با هم ندارند. در این میان این هنر 
ارتقا دهد  را  بازیکن خود  بتواند  مربی است که 
به کار گیرد.  را  قابلیت های کمتر رو شده اش  و 
و  جدیت  البته  و  فراست  و  هوش  موضوع  این 
یحیی  که  می طلبد  را  مربی  یک  ریسک پذیری 
موضوع سرآمد  این  در  داده اند  نشان  کادرش  و 

مربیان لیگ بوده اند.
یک  با  سال ها  که  بازیکنی  از  بتوانی  اینکه 
شیوه و در یک سطح و با بخشی از قابلیت هایش 
هنری  بسازی  ارتقایافته  ورژن  یک  شده،  ظاهر 
است که این روزها که نقل و انتقال بازیکنان با 
باشگاه ها سخت کرده  برای  را  ارقام نجومی کار 
به کمک یک مربی می آید تا با بازیکنان کم  نام 
و نشان تر اما ارزان تر نیز بتواند بار خود را ببندد. 
به  گرفته  خو  کمتر  و  جوان تر  بازیکن  اگر  حال 
سبک بازی همیشگی اش را ارتقا دهی که تا چند 
سال باشگاه را نیز از داشتن یک ستاره بهره مند 

خواهی کرد.
راه های  از  یکی  شاید  ایران  مثل  لیگی  در 
درآمدزایی همین تبدیل یک بازیکن جوان و کم 
نام و نشان به یک ستاره باشد. اتفاقی که نیاز به 
مربیان  و  فنی  کادر  بالای  تعهد  و سپس  دانس 

دارد. یک نوع ایجاد »ارزش افزوده«.
ساختن  کنار  در  ستاره ها  کردن  مدیریت 
کرپن  بارور  و  کشف  و  جدید  ستاره های 
قابلیت های جدید بازیکنان قدیمی، هنری است 
که یحیی و همکارانش در پرسپولیس به خوبی 
آن را اثبات کرده اند و چنانچه با همین فرمان نیز 
پیش بروند، احتمالا پرسپولیس برای لیگ بیست 
شده اش  جدا  ستاره های  دلتنگ  چندان  یکم  و 

نخواهد شد.

جلسه استماع شکایت فردا برگزار می شود
النصر شانس کمی برای بردن پرونده 

پرسپولیس دارد
امور  مدیر  حسینی  امیرعلی  یکشنبه  روز 
باشگاه  این  در  پرسپولیس  باشگاه  الملل  بین 
باشگاه  ساختمان  از  خروج  هنگام  و  شد  حاضر 
او  داد.  پاسخ  خبرنگاران  به سوالات  پرسپولیس 
در ابتدا در خصوص مهلت اعلام لیست آسیایی 
و  اولیه  لیست  باید  شهریور  سوم  تا  ما  گفت: 
کنیم  ارسال  فوتبال  فدراسیون  به  را  مدارک 
تا  آسیا  فوتبال  کنفدراسیون  قانون  طبق  ولی 
یک هفته قبل از بازی می توانیم لیست را تغییر 
بدهیم. یعنی بازیکنان جدید یا کادر فنی ای که 
به تیم اضافه یا کم بشوند را تا یک هفته قبل از 

مسابقات می توانیم تغییر دهیم.
او ادامه داد: مهلتی که فیفا برای پرداخت 
آخرهای  تقریبا  شده،  قائل  کالدرون  طلب 
می توانیم  و  میفتد  ما  انتقالاتی  و  نقل  فصل 
قراردادهایمان را ثبت کنیم ولی بعد از آن پنجره 
و  کنیم  پرداخت  را  طلب  باید  و  می شود  بسته 

اینطور نیست که فراموشش کنیم.
ثبت  و  ویزا  لیست  ما  کرد:  اضافه  حسینی 
نام در لیگ قهرمانان آسیا را باید تا سوم شهریور 
هفته  یک  شرایطی  هر  تحت  ولی  کنیم  ارسال 
دارد. مثلا یک  تغییر وجود  امکان  بازی  از  قبل 
لیست  از  می خواهد  و  می شود  مصدوم  بازیکنی 
لیست  اما  دارد  وجود  امکان  این  و  شود  خارج 
ارسال  مسابقات  از  قبل  هفته  یک  باید  نهایی 

شود.
دار شکایت  ادامه  ماجرای  در خصوص  او 
در  النصر  شدن  برنده  احتمال  گفت:  النصر 
در  چراکه  است  ضعیف  خیلی  شکایتش 
رفته  شکایت  این  مختلف  مجامع  و  دادگاه ها 
نهایی  رای  و  بوده  باشگاه  نفع  به  به حال  تا  و 
بود  خواهد  ورزش  عالی  دادگاه  توسط  که  هم 
را  استماع  جلسه  ما  شد.  خواهد  همینطور 
باشگاه  آسیا،  فوتبال  کنفدراسیون  که  داریم 
به  هفته  این  در  پرسپولیس  باشگاه  و  النصر 
کرد.  خواهند  شرکت  آن  در  آنلاین  صورت 
دفاع مان  ما  و  می زنند  را  حرف هایشان  آن ها 
آسیا  فوتبال  کنفدراسیون  و  انجام می دهیم  را 
باشیم.  نهایی  رای  منتظر  باید  و  هم همینطور 
اعلام  برای  می دهند  را  تاریخی  یک  معمولا 
رای نهایی و آن را تمدید می کنند ولی جلسه 

استماع فردا است.
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